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 INTERPELÁCIA 

 

Meno a priezvisko poslanca: Vladimír Zentko 

Adresa: Kpt. Nálepku 39 

Interpelácia zo dňa 28.04.2022 

Stručný a konkrétny text interpelácie:  

Na marcovom zasadnutí som v bode diskusia otvoril požiadavku JDS a iných obyvateľov mesta 

Svit na znovuzavedenie pouličného zberu papiera výmenou za hygienické pomôcky. 

Ďakujem za odpoveď p. riaditeľa Technických služieb mesta Svit  Ing.Igora Husa, ktorý mi svojou 

písomnou odpoveďou doplnil kalkulácie z predchádzajúcich rokov. 

Keďže táto odpoveď nebola doručená všetkým poslancom, rád by som ju v krátkosti zhrnul.   

V roku 2019 je kalkulácia nákladov a výnosov presnými hodnotami a ich konkrétnym 

vyšpecifikovaním jasná. V roku 2020, chýbajú informácie, aký mesiac bol braní do úvahy a počet 

zamestnancov, ktorí zber pouličného odpadu uskutočňovali. 

Pri hodnotení vášho vyjadrenia počítam, že tak ako v roku 2019 a 2020 bolo použité rovnaké 

vozidlo a že v roku 2020 bolo vyzbieraných 3735 kg a nie ton ako uvádzate.  

Ak výsledná mesačná hmotnosť je priemerná počas jednotlivých rokov, nie najvyššia ani 

najnižšia, môžme predikovať, cca 5200kg za mesiac, čo zodpovedá vášmu odhadu 900kg/deň 

počas 5 dní zberu za mesiac. 

Váš návrh na minimalizáciu nákladov na zber t.j. 1 zamestnanec, menšie auto, zber počas 

prevádzkových hodín so stratou 29€ /deň by počas 5 dní, ako v roku 2019, tvoril predpokladanú 

stratu 145 €/mesiac bez tlače propagačných letákov, ale s možnosťou informovať obyvateľov, 

cez webové sídlo mesta, sms službou, rozhlasom čo by tvorilo podľa odhadu 5€/mesiac navyše. 

Súčet odhadovaných nákladov by tvorila suma 150€/mesiac ako som to podotkol na minulom zasadnutí.  

 

Otázky: 

Rád by som požiadal informáciu, kto by znášal finančné navýšenie, ak by sme sa už konečne zjednotili 

v názore a rozhodli o znovu zavedení zberu pouličného odpadu?  

ODPOVEĎ: 

Zvýšené náklady by sa prejavili v hospodárskom výsledku Technických služieb Mesta Svit, čo by 

negatívne ovplyvnilo hospodárenie príspevkovej organizácie. 

 

Ing. Igor Hus, MBA, riaditeľ TS Mesta Svit 


